
Minnesanteckningar från telefonmöte i Avelskommittén i Specialkubben för shih tzu. 

Möte nr 7 13 november 2019 

Medverkade:  Kathleen Berggren, Linda Lindqvist, Annalena Andersson, Carina Bomberg 

Sekreterare för dagen: Carina 

 

Avels/uppfödarkonferensen i samband med årsmötet 2020: 

Upplägget är ändrat för att ge plats till diskussion om 

1. Domarkompendiet 

2. SRD 

3. BOAS 

4. RAS 

Där vi vill få alla att medverka vad vi ska ha med på domarkonferensen. Domarkompendiet ligger 

sedan fast i 10 år.  

Minikonferenserna: Under fortsatt arbete, förslag framkom om att försöka få till en arbetsgrupp 

utanför AK som kan jobba med detta. 

Seminarium i samband med Borås 2020: Robert Paust har meddelat att det tyvärr inte finns någon 

lokal på utställningsområdet. Han återkommer när han kan ge oss ett nytt förslag. 

Vägning/Mätning: Ett underlag/dokument ska nu tas fram. 

AK vill att man kan se hundens höjd och vikt. Men vi understryker att inte hundens namn ska vara 

med, enbart om det är hane eller tik. 

Alla hundar skall mätas och vägas på samtliga specialklubbsutställningar under 2020. 

Nästa möte: i början av januari  

 

 

 

 


